



فَهْدُكَ بِهَارُونَ الْإِلَهِيُّ

FAHED BAHAROON AL ALI

للمحاماة والاستشارات القانونية

Advocates & Legal Consultancy

فهد بهارون آل علي

للمحاماة والاستشارات القانونية

Fahed Baharoon Al Ali

Advocates & Legal Consultancy

ملف التأهيل

Company Profile



نبذة عن بهارون للمحاماة والاستشارات القانونية

Overview of Baharoun Attorneys and Legal Consultants



من نحن

ABOUT US



Fahad Baharoun Al Ali Attorneys and Legal Consultants started up in the legal field in the United Arab Emirates relying on the expertise they acquired from working in the legal field with various sectors and on various cases. Such expertise has allowed them to work in all the courts of the state in the capacity of an all-in-one law firm that has the capability to represent its clients locally and regionally.

At Baharoun's, we provide and carry out all legal services and procedures; it is our EXCELLENCE in providing our services to our clients what makes us stand out. Moreover, our team is keen on continuously developing their legal and administrative efficiency in order to keep up with changes and developments in all fields up to the satisfaction of our clients and to assure them about the confidentiality of their cases and the progress made on them ultimately.

انطلق مكتب فهد بهارون آل علي للمحاماة والاستشارات القانونية في ممارسة العمل القانوني بدولة الإمارات العربية المتحدة معتمداً على خبراته المكتسبة من العمل القانوني مع قطاعات متعددة وقضايا متنوعة، ما أتاح له العمل في جميع محاكم الدولة كمؤسسة قانونية شاملة لديها القدرة على تمثيل موكلها محلياً وإقليمياً.

نقدم في مكتب بهارون كافة الخدمات والإجراءات القانونية، وما يميزنا عن غيرنا هو التميز في تقديم خدمتنا لعملائنا. كما يحرص فريق العمل لدينا بتطوير كفاءاته القانونية والادارية بشكل دائم لمواكبة التطورات والتغيرات على كافة الأصعدة وذلك سعياً لتحقيق رضا عملائنا ومنحهم الأمان في سير وخصوصية قضاياهم لدينا.



Our Mission

EXCELLENCE in serving our clients and their interests by means of our best legal services.

Our Vision

To be the TOP Attorneys and Legal Consultants locally and regionally.

Our Goals

- To realize justice and implement law in word and deed.
- To provide legal services to our clients in a professional, unique manner to consolidate mutual loyalty with them.
- to assure quality in line with the requirements of our clients and the speed of fulfilling them.

رسالتنا

التميز في خدمة عملائنا ومصالحهم من خلال الخدمة الأمثل للقانون.

رؤيتنا

أن نكون مكتب المحاماة والاستشارات القانونية الأول محلياً وإقليمياً.

أهدافنا

- تحقيق العدالة وتجسيد أحكام القانون قولاً وعملاً.
- تقديم الخدمات القانونية بتميز واحترافية لتحقيق الولاء المتبادل مع عملائنا.
- ضمان جودة الخدمة تماشياً مع متطلبات عملائنا وسرعة إنجازها.



Our Values

RESPECT

COMMITMENT

TRANSPARENCY

MASTERY

CONFIDENTIALITY

قيمنا

الاحترام

الالتزام

الشفافية

الإتقان

الخصوصية





فريق العمل OUR TEAM





حرصت إدارتنا منذ اليوم الأول لاندطلاقتنا على التأيي
في اختيار كادرها القانوني والإداري وفقاً لخبراتهم
السابقة وسيرهم الأخلاقي والمهني:

Since day one, our management has been keen on
selecting the legal and administrative team with due
diligence based on their pervious experience along
with their ethics and career:



فهد سلطان بهارون آل علي

- محامي مزاول لمهنة المحاماة أمام جميع محاكم دولة الإمارات.
- حاصل على درجة بكالوريوس في القانون من جامعة الشارقة.
- لديه خبرة واسعة في المحاماة.
- حاصل على رخصة دولية في التحكيم التجاري الدولي.
- لديه دورات متنوعة في مجال التحكيم التجاري الدولي.

Fahad Sultan Baharoun Al Ali

- A practicing lawyer before all the courts in UAE.
- Holds BA in Law from Sharjah University.
- A highly experienced attorney.
- Holds an international license in International Commercial Arbitration.
- Attended different courses on International Commercial Arbitration.



أحمد عاصم مبارك عثمان

- قاضي سابق ومحامي ومستشار قانوني.
- حاصل على ماجستير في القانون بدرجة امتياز.
- لديه خبرة في العمل القانوني لأكثر من 15 عام في المحاكم.
- محكم تجاري دولي معتمد.
- حاصل على دبلوم عالي في الترجمة القانونية.
- يحضر حالياً دراسة دكتوراة في القانون.

Ahmad Assem Mubarak Othman

- Former judge & attorney and legal consultant
- Holds Masters degree in Law with excellence.
- Has over 15 years of working experience in courts and the field of law.
- A certified International Commercial Arbitrator.
- Holds a high Diploma in Legal Translation.
- Currently doing his PhD in Law.



خدماتنا
OUR SERVICES





For the Corporate Sector:

Through its specialized team, the firm keeps up with all the legal updates and developments related to corporates locally and internationally, the thing that makes us the best in terms of providing appropriate legal consultations and solutions to keep corporates on the safe side legally in their dealings with their clients as below:

1. Representing companies in all the procedures related to proceedings and defense before the local, regional, international judicial bodies or the alternative conflict-settlement (conciliation, mediation, arbitration) bodies.
2. Providing consultation services, managing incorporation and corporate defaults, corporate restructure, and declaration of bankruptcy.
3. Continuously providing legal advice and consultation for corporates.
4. Drafting, editing and reviewing all the contracts related to corporate work.

خدماتنا لقطاع الشركات:

يتابع المكتب من خلال فريق عمله المتخصص كافة التطورات والتحديثات القانونية المتعلقة بالشركات محلياً ودولياً، مما يجعلنا الأفضل لتقديم الحلول والمشورات القانونية المناسبة لحماية الشركات في تعاملاتها مع عملائها وفقاً للقانون كالتالي:

1. تمثيل الشركات قانونياً في كافة الاجراءات المتصلة بأعمال المرافعة والدفاع أمام الجهات القضائية والجهات المختصة بتسوية المنازعات بالطرق البديلة (التوفيق، والمصالحة، والتحكيم) سواءً المحلية أو الإقليمية أو الدولية.
2. تقديم خدمات المشورة وإدارة تأسيس الشركات وإدارة عجز الشركات وإعادة هيكلة الشركات وإعلان إفلاس الشركات.
3. تقديم المشورات والنصائح القانونية بشكل مستمر للشركات.
4. تأسيس وصياغة كافة العقود الخاصة بتنظيم عمل الشركات والتدقيق عليها.



For Individual Clients:

Dedicating an attorney from the firm to legally represent in all the procedures related to proceedings and defense before the judicial entities, first instance or appeal, in administrative, labor, commercial, civil, criminal, personal status, and lease cases, following up with enforcement, cheque execution, among other types of cases.

خدماتنا للموكلين الأفراد:

وذلك بتخصيص محامي من المكتب للحضور نيابة عن الموكلين وتمثيلهم تمثيلاً قانونياً في كافة الاجراءات المتصلة بأعمال المرافعة والدفاع أمام الجهات القضائية بدرجتيها الابتدائية والاستئنافية وذلك في قضايا (الأحوال الشخصية، الجنائية، المدنية، التجارية، العمالية، الإدارية، الايجارية، متابعة التنفيذات، تنفيذ الشيكات وغيرها من القضايا).



Legal Consultations:

The firm provides legal consultations, legal opinion and advice for individuals or institutions in line with any issue referred to it. This is done by considering the issue in all its legal aspects through a team of experts in order to get the best legal advice and opinions and providing them to our clients.

الاستشارات القانونية:

يقدم المكتب الاستشارات القانونية وإبداء الرأي القانوني والمشورة للأفراد أو المؤسسات وفق أي موضوع يعرض على المكتب بحيث يتم ذلك من خلال دراسة الموضوع بكافة جوانبه القانونية تحت إشراف فريق من المختصين لاستخلاص أفضل الآراء والنصائح القانونية وتقديمها لعملائنا.



Dispute Settlement:

The firm works on managing and settling disputes in alternative ways (conciliation, mediation, arbitration) through a dedicated team. The firm also represents the client legally at local, regional and international conciliation, mediation and arbitration centers. We firmly believe in availing all possible ways to realize justice.

تسوية المنازعات:

يعمل المكتب على إدارة وتسوية المنازعات عن طريق فريق العمل المختص بالطرق البديلة والتي تشمل (التوفيق، والمصالحة، والتحكيم)، كما يعمل المكتب نيابة بالحضور عن الموكل وتمثيله قانونياً في مراكز التوفيق والمصالحة والتحكيم المحلية والإقليمية والدولية وذلك انطلاقاً من إيماننا الراسخ بوجوب توفير كافة السبل الممكنة لتحقيق العدالة.



Contract Drafting:

Since a contract embodies the will of two parties to engage in a mutual commitment, the firm, through a specialized legal team with a long expertise in drafting the best contracts, provides contract drafting services in all types and forms in accordance with the requirements of the parties.

صياغة العقود:

لأن العقد هو اتجاه إرادتين أو أكثر لإنشاء التزام بينهم فإن المكتب يعمل على تقديم خدمة صياغة العقود بكافة أنواعها وبمختلف أشكالها بما يناسب أطراف العقد، وذلك عن طريق الفريق القانوني المختص والذي لديه باع طويل في صياغة أفضل العقود.

Verdict Enforcement & Debt Repayment:

The firm, through a dedicated team, follows up with the enforcement of the verdicts issued in favor of its clients till they are enforced. In addition, the firm follows up with the rights of its clients with other parties as well as debt repayment for them through a highly experienced team.



تنفيذ الأحكام وتحصيل الديون:

يتابع المكتب من خلال فريقه المختص تنفيذ الأحكام الصادرة من الجهات القضائية لصالح موكله حتى يتم تنفيذها، كما أن المكتب يتابع من خلال فريق ذو خبرة عالية حقوق موكله لدى الأطراف الأخرى وتحصيل الديون لموكله.



باقات الخدمات للشركات
CORPORATE SERVICE PLANS



Open Plan:

1. An annual (open) number of cases (of all types) in which the claim is less than a million Emirati Dirhams.
2. (30) legal consultations in all fields.
3. Representation before judicial and administrative bodies, prosecutions, and all governmental and non-governmental administrative bodies.
4. (15) meetings for legal consultation and advice.
5. Periodical reports on the works performed.
6. Incorporation services for (6) new companies or opening branches for them in the UAE.
7. Unlimited number of reviews and procedures of legal nature in governmental circles and police centers.
8. A file dedicated for all letters and correspondences.

الباقية المفتوحة:

1. تقديم عدد (مفتوح) من ملفات الدعاوي سنوياً (جميع أنواع الدعاوي) التي تقل المطالبة فيها عن مليون درهم اماراتي.
2. تقديم الاستشارات القانونية في كافة المجالاتت بعدد (30) استشارة.
3. التمثيل أمام الجهات القضائية والادارية والنيابات وكافة الجهات الادارية الحكومية وغير الحكومية.
4. حضور (15) اجتماع لتقديم المشورة والرأي القانوني.
5. عمل تقارير دورية عن الأعمال التي يتم تأديتها.
6. تقديم خدمة تأسيس (6) شركات جديدة أو فتح أفرع لها في دولة الامارات العربية المتحدة.
7. تقديم عدد غير محدد من المراجعات والإجراءات ذات العلاقة القانونية للدوائر الحكومية ومراكز الشرطة.
8. تخصيص ملف تحفظ فيه جميع المراسلات والخطابات.



Hundred Plan:

1. (100) cases (of all types) annually in which the claim is less than a million Emirati Dirhams
2. (30) legal consultations in all fields
3. Representation before judicial and administrative bodies, prosecutions, and all governmental and non-governmental administrative bodies
4. (13) meetings for legal consultation and advice
5. Periodical reports on the works performed
6. Incorporation services for (5) new companies or opening branches for them in the UAE
7. Unlimited number of reviews and procedures of legal nature in governmental circles and police centers
8. A file dedicated for all letters and correspondences

الباقية المئوية:

1. تقديم (100) ملف من الدعاوي سنوياً (جميع أنواع الدعاوي) التي تقل المطالبة فيها عن مليون درهم اماراتي.
2. تقديم الاستشارات القانونية في كافة المجالاتت بعدد (30) استشارة.
3. التمثيل أمام الجهات القضائية والإدارية والنيابات وكافة الجهات الإدارية الحكومية وغير الحكومية.
4. حضور (13) اجتماع لتقديم المشورة والرأي القانوني.
5. عمل تقارير دورية عن الأعمال التي يتم تأديتها.
6. تقديم خدمة تأسيس (5) شركات جديدة أو فتح أفرع لها في دولة الامارات العربية المتحدة.
7. تقديم عدد غير محدد من المراجعات والإجراءات ذات العلاقة القانونية للدوائر الحكومية ومراكز الشرطة.
8. تخصيص ملف تحفظ فيه جميع المراسلات والخطابات.



Fifty Plan:

1. (50) cases (of all types) annually in which the claim is less than a million Emirati Dirhams
2. (25) legal consultations in all fields
3. Representation before judicial and administrative bodies, prosecutions, and all governmental and non-governmental administrative bodies
4. (10) meetings for legal consultation and advice
5. Periodical reports on the works performed
6. Incorporation services for (3) new companies or opening branches for them in the UAE
7. Unlimited number of reviews and procedures of legal nature in governmental circles and police centers
8. A file dedicated for all letters and correspondences

الباقية الخمسينية:

1. تقديم (50) ملف من الدعاوي سنوياً (جميع أنواع الدعاوي) التي تقل المطالبة فيها عن مليون درهم اماراتي.
2. تقديم الاستشارات القانونية في كافة المجالاتت بعدد (25) استشارة.
3. التمثيل أمام الجهات القضائية والادارية والنيابات وكافة الجهات الادارية الحكومية وغير الحكومية.
4. حضور (10) اجتماعات لتقديم المشورة والرأي القانوني.
5. عمل تقارير دورية عن الأعمال التي يتم تأديتها.
6. تقديم خدمة تأسيس (3) شركات جديدة أو فتح أفرع لها في دولة الامارات العربية المتحدة.
7. تقديم عدد غير محدد من المراجعات والإجراءات ذات العلاقة القانونية للدوائر الحكومية ومراكز الشرطة.
8. تخصيص ملف تحفظ فيه جميع المراسلات والخطابات.



Thirty Plan:

1. (30) cases (of all types) annually in which the claim is less than a million Emirati Dirhams.
2. (20) legal consultations in all fields.
3. Representation before judicial and administrative bodies, prosecutions, and all governmental and non-governmental administrative bodies.
4. (8) meetings for legal consultation and advice.
5. Periodical reports on the works performed.
6. Incorporation services for two new companies or opening branches for them in the UAE.
7. Unlimited number of reviews and procedures of legal nature in governmental circles and police centers.
8. A file dedicated for all letters and correspondences.

الباقية الثلاثينية:

1. تقديم (30) ملف من الدعاوي سنوياً (جميع أنواع الدعاوي) التي تقل المطالبة فيها عن مليون درهم اماراتي.
2. تقديم الاستشارات القانونية في كافة المجالاتت بعدد (20) استشارة.
3. التمثيل أمام الجهات القضائية والإدارية والنيابات وكافة الجهات الإدارية الحكومية وغير الحكومية.
4. حضور (8) اجتماعات لتقديم المشورة والرأي القانوني.
5. عمل تقارير دورية عن الأعمال التي يتم تأديتها.
6. تقديم خدمة تأسيس شركتين جديدتين أو فتح أفرع لها في دولة الامارات العربية المتحدة.
7. تقديم عدد غير محدد من المراجعات والإجراءات ذات العلاقة القانونية للدوائر الحكومية ومراكز الشرطة.
8. تخصيص ملف تحفظ فيه جميع المراسلات والخطابات.



عنواننا وتواصلنا
ADDRESS & CONTACT

الإمارات العربية المتحدة، الشارقة، الخان، شارع كورنيش الخان برج ذاجيت، الطابق (2)، المكتب (204)، خلف إكسبو الشارقة

Office no.204,2ndfloor, The Gate Tower, Courniche Al-Khan St. Sharjah, United Arab Emirates

هاتف. 0097167677677 | **جوال.** 00971509499906 **Mobile.**

بريد الكتروني. fahed@fahedlaw.com **Email.**

www.fahedlaw.com

